
Rada Gminy Ełk 

Komisja ds. Rolnictwa 

Protokół nr 41/2022 

41 Posiedzenie w dniu 28 marca 2022 r. 

 

Obrady rozpoczęto 28 marca 2022 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:45 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Kazimierz Bratek 

2. Bogdan Jurczyk 

3. Dariusz Kordyś 

4. Mirosław Radywoniuk 

5. Bogusław Sadowski 

6. Piotr Słomkowski 

7. Jan Szabroński 

8. Jan Wielgat 

9. Ryszard Wołyniec 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie po czym po sprawdzeniu kworum stwierdził, że 

wszystkie podejmowane decyzje będą miały moc prawna. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Do porządku obrad nie wniesiono wniosków. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Kazimierz Bratek, Bogdan Jurczyk, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr 

Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kordyś 

 

3. Przyjęcie protokołu z 40 posiedzenia Komisji. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z 40 posiedzenia Komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Kazimierz Bratek, Bogdan Jurczyk, Mirosław Radywoniuk, Bogusław Sadowski, Piotr 

Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kordyś 

 

 



4. Informacja o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego na terenie Gminy Ełk 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Karwowski, pracownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska 

- Mirosław Radywoniuk 

- Jan Wielgat, Przewodniczący komisji 

- Tomasz Osewski, Wójt Gminy Ełk 

 

5. Sprawozdanie z działalności ZUG sp. z o.o. za rok 2021. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Kurzynowski, Dyrektor Zakładu Usług Gminnych 

- Tomasz Osewski 

 

6. Wniosek w sprawie poprawy przejezdności drogi gminnej. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Renata Nowosielska – Biuro Rady Gminy 

- Tomasz Osewski, Wójt Gminy Ełk 

- Jan Wielgat, Przewodniczący komisji 

- Mirosław Radywoniuk, złożył wniosek aby wnioski podobnego rodzaju kierować na sesje do 

Rady bez kierowania na komisje. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek w sprawie przekazywania wniosków bezpośrednio na sesję.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Kazimierz Bratek, Bogdan Jurczyk, Dariusz Kordyś, Mirosław Radywoniuk, Bogusław 

Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

 

7. Sprawozdanie z realizacji ujętych w Programie opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt za rok 2021. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Karwowski, pracownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska 

 

8. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

1) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na rok 2022 (nr rob. 30/2022), 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Karwowski, pracownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska 

- Mirosław Radywoniuk 

- Robert  Karwowski 

- Elżbieta Truszkowska 

Głosowano w sprawie: 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

rok 2022 (nr rob. 30/2022),.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 



Kazimierz Bratek, Bogdan Jurczyk, Dariusz Kordyś, Mirosław Radywoniuk, Bogusław 

Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

 

2) Zmiany uchwały nr LXII/423/2018 Rady Gminy Ełk z dnia 23 lutego 2018 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Ełk Osada” w gminie Ełk (nr rob. 32/2022), 

W dyskusji wzięli udział: 

- Izabela Ryszkiewicz, Kierownik Referatu ds. Planowania Przestrzennego 

Głosowano w sprawie: 

Zmiany uchwały nr LXII/423/2018 Rady Gminy Ełk z dnia 23 lutego 2018 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Ełk 

Osada” w gminie Ełk (nr rob. 32/2022),.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Kazimierz Bratek, Bogdan Jurczyk, Dariusz Kordyś, Mirosław Radywoniuk, Bogusław 

Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

 

3) Uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, dla obszaru 

położonego w gminie Ełk, w obrębie Sajzy, zwanego „Sajzy-ul. Mazurska” (nr rob. 

33/2022), 

W dyskusji wzięli udział: 

- Izabela Ryszkiewicz 

- Jan Wielgat, wniósł o wprowadzenie dyskusji do protokołu. 

- Sołtys wsi Sajzy – poinformował, że na spotkaniu sołeckim inwestor zobowiązał się do 

zagospodarowania działki o pow. 16 ar., która znajduje się przy inwestycji, inwestor 

zobowiązał się do zagospodarowania tej działki. Sołtys zadał pytanie projektantowi, czy w 

dalszym ciągu podtrzymane zostaje ustalenie. 

- Jacek Rostek, projektant – poinformował, że rozmawiał z inwestorem, że w ramach 

partnerstwa publiczno-prawnego wyrażają chęć na zlokalizowanie albo boisko, siłownia lub 

placu zabaw. Inwestor jest otwarty na współpracę. 

- sołtys – czy będą mogli z tego korzystać mieszkańcy? 

- Jacek Rostek, projektant – odpowiedział, że z zagospodarowanej działki mieszkańcy gminy 

będą mogli korzystać. 

- sołtys – zapytał, czy można uporządkować, zorganizować miejsce gdzie stoją kontenery na 

odpady komunalne. 

- Kazimierz Bratek – zapytał o kwestię wody i kanalizacji. Radny powiedział, że obawia się, 

że jeśli na niewielkim terenie zostanie postawionych tyle obiektów, domków i obiektów 

sportowych  czy inwestor jest w stanie, bez Gminy „wydolić” żeby zapewnić wodę i nie 

upominać się o  nas i oddać ścieki, nie wchodząc w gminy przepływ. Rada Gminy nie jest w 

stanie zapewnić środków w razie jakiś niepowodzeń jeśli coś pójdzie nie tak. Nasze środki na 

przestrzeni lat 2022 – 2036 są praktycznie rozdysponowane. Inwestor musi zapewnić to sam, i 

musi się to znaleźć w protokole, po to żeby się nie spotkać w sądzie. Radny powiedział, że 

inwestycja będzie znajdowała się w pobliżu 3 różnych dróg, 6m, 9m i 12 m, kto zajmie się tymi 

drogami. Radny powiedział, żeby po powstaniu inwestycji nie okazało się tak, że inwestor 

zwróci się do Gminy o zrobienie tych dróg. 

- Cezary Domitrz – powiedział, że projektant jest od zagospodarowania terenu pod usługi 

turystyczne i partycypacja, realizacja drogi do powiatowej. Jeśli chodzi o finansowanie, w 



uchwale zamieszczono zapis w zależności od możliwości gminy i z pozyskaniem środków 

zewnętrznych. Plan miejscowy nie nakłada ram czasowych 

- Jan Wielgat – na jakim etapie jest realizacja projektowania drogi powiatowej do dojazdu do 

osiedla. W jaki sposób założył Pan odwodnienia 

 - Jacek Rostek, projektant – prac projektowych jeszcze nie rozpoczęto. Obecnie 

skoncentrowano się na projekcie studni, ujęcia własnego wody. W tej chwili wykonywane są 

badania hydrogeologiczne, żeby sprawdzić potencjał i zasoby. I tak samo, jeśli chodzi o 

oczyszczalnie ścieków. Z dwóch budynków, założenie jest takie że z dwóch budynków, czyli 

budynku recepcji i restauracji, żeby ścieki w godzinach nocnych były zrzucane do kanalizacji 

głównej, w godzinach poza szczytem (od godz. 1 w nocy do godz. 4-5 nad ranem). Wstępnie 

było omawiane to z ZUG-iem. Wszystkie pozostałe domy, mieszkania zbiorowego będą 

podłączone do seci zbiorczej wewnętrznej i oczyszczalni domowej. 

- Jan Wielgat – kanalizacji sanitarnej tam nie mamy. 

- projektant -nie, ewentualnie do ul. Mazurskiej 

- Jan Wielgat – rozumiem że koszt budowy kanalizacji sanitarnej poniesie zainteresowany 

właściciel 

- projektant – w każdym przypadku, i w przypadku zasilania energetycznego. Każde przyłącze 

będzie finansowane. 

- Bogusław Sadowski – Panie sołtysie jakie jest zdanie mieszkańców. 

-Sołtys wsi – chcą 

- Marcin Supiński, naczelnik wydziału gospodarki komunalnej i zamówień publicznych – 

odnośnie zagospodarowania działki, Pan powiedział, że będzie ona zagospodarowana w 

ramach partnerstwa publiczno- prawnego. W ramach partnerstwa publiczno–prawnego, 

prywatny partner coś buduje i udostępnia za odpłatnością. Proszę o dopytanie inwestora, czy 

korzystanie z placu będzie bezpłatne, bo w ramach partnerstwa, partner prywatny kapitał 

inwestuje przez opłatę za udostępnienie. Ewentualnie to wyjaśnić, żeby to nie było tak że 

mieszkańcy będą musieli za to płacić. 

Jan Wielgat – może porozmawiajmy o tym na sesji. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, dla obszaru położonego w 

gminie Ełk, w obrębie Sajzy, zwanego „Sajzy-ul. Mazurska” (nr rob. 33/2022),.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Kazimierz Bratek, Bogdan Jurczyk, Dariusz Kordyś, Mirosław Radywoniuk, Bogusław 

Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

 

4) Uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Ełk (nr rob. 34/2022), 

W dyskusji wzięli udział: 

- Izabela Ryszkiewicz 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Ełk (nr rob. 34/2022), 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 



Kazimierz Bratek, Bogdan Jurczyk, Dariusz Kordyś, Mirosław Radywoniuk, Bogusław 

Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

 

5) Ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom Ochotniczych 

Straży Pożarnych z terenu Gminy Ełk za udział w działaniach ratowniczych, akcjach 

ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach pożarniczych ( nr rob. 35/2022), 

W dyskusji wzięli udział: 

Zdzisław Zaborowski – pracownik na samodzielnym stanowisku zajmujący się Ochotniczą 

Strażą Pożarną 

Andrzej Sulima 

Zdzisław Zaborowski 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Gminy Ełk za udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniach lub ćwiczeniach pożarniczych ( nr rob. 35/2022), 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Kazimierz Bratek, Bogdan Jurczyk, Dariusz Kordyś, Mirosław Radywoniuk, Bogusław 

Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

 

6) Zaliczenia drogi do kategorii dróg publicznych gminnych (nr rob. 25/2022), 

W dyskusji wzięli udział: 

Marcin Supiński – naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Zamówień Publicznych 

Jan Wielgat 

Marcin Supiński 

Głosowano w sprawie: 

Zaliczenia drogi do kategorii dróg publicznych gminnych (nr rob. 25/2022), 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Kazimierz Bratek, Bogdan Jurczyk, Dariusz Kordyś, Mirosław Radywoniuk, Bogusław 

Sadowski, Piotr Słomkowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek nazwa ul. Nadjeziorna.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Kazimierz Bratek, Bogdan Jurczyk, Dariusz Kordyś, Mirosław Radywoniuk, Bogusław 

Sadowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Słomkowski 

 

Przewodniczący Komisji ogłosił 5 min. przerwy 

/Przerwa/ 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady, po czym sprawdził kworum. 

 



7) Nadania nazwy ulicy Lipowa zlokalizowanej w ciągu drogi powiatowej w miejscowości 

Płociczno (nr rob. 26/2022) - AUTOPOPRAWKA 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marcin Supiński – zgłosił autopoprawkę, zmiany nazwy ul. Z Lipowa na nazwę ul. 

Nadjeziorna 

- Bogdan Jurczyk 

Głosowano w sprawie: 

Nadania nazwy ulicy Nadjeziorna zlokalizowanej w ciągu drogi powiatowej w miejscowości 

Płociczno (nr rob. 26/2022),.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Kazimierz Bratek, Bogdan Jurczyk, Dariusz Kordyś, Mirosław Radywoniuk, Bogusław 

Sadowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Słomkowski 

 

8) Nadania nazwy ulicy Świerkowa zlokalizowanej w ciągu drogi wewnętrznej w 

miejscowości Piaski (nr rob. 27/2022). 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marcin Supiński 

Głosowano w sprawie: 

Nadania nazwy ulicy Świerkowa zlokalizowanej w ciągu drogi wewnętrznej w miejscowości 

Piaski (nr rob. 27/2022). 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI:  

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Kazimierz Bratek, Bogdan Jurczyk, Dariusz Kordyś, Mirosław Radywoniuk, Bogusław 

Sadowski, Jan Szabroński, Jan Wielgat, Ryszard Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Słomkowski 

 

9. Wolne wnioski. 

- Kazimierz Bratek – poinformował, że złożył wniosek do Wójta o podjęcie działań 

zmierzających do eksploatacji kruszywa z gminnych nieruchomości na własne potrzeby. 

- W. R. – odniósł się do sytuacji na cmentarzu w Stradunach. Powiedział, że ustalił u 

konserwatora zabytków w Olsztynie oraz u Pani konserwator w delegaturze w Ełku oraz w 

Starostwie Powiatowym, że Urząd Gminy nie występował i nie uzyskał zgody od konserwatora 

zabytków na wycinkę krzewów ani żadnych drzew na tej działce nr 40, oraz Starosta 

potwierdził, że Urząd Gminy nie występował o wycinkę drzew na tej działce. Natomiast 

pracownicy ZUG stwierdzili, że było to polecenie Urzędu Gminy, że dokonali tam wycinki 

krzewów. Co jest nieprawdą, ponieważ w wyniku oględzin policja zabezpieczyła 

dokumentację, wycięto tam 72 drzewa powyżej obwodu 50 cm oraz kilkaset drzew  mniejszego 

obwodu. Prosta sprawa, wystarczy, żeby Pan Karwowski na Sesji przedstawił wszystkie 

pozwolenia od konserwatora i Starosty. Prokuratura wszczęła postępowanie w sprawie, nie 

przeciwko żadnej osobie.  

 

 



10. Zamknięcie obrad Komisji. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Przewodniczący zamknął posiedzenie na 

czym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący 

Komisji Rady Gminy Ełk 

 

Jan Wielgat 

 Przygotował(a): Renata Nowosielska  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


